


Byggherre Felles		
G Nyfødtintensiv - NRH		
Dato/tid: 26.09.2023 12:30	Lokasjon: Forskningsparken	
Ansvarlig Ralf Kristensen		Klassifiseringskode
Beskrivelse Møte 2, pulje 1 medvirkning funksjonsprosjektet		Neste møte i serien
001 <input type="checkbox"/>	Agenda 1. Velkommen – presentasjon av deltagere i møte - v/fagkoordinator 2. Hensikt med møte/siden sist - v/fagkoordinator 3. Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen - v/gruppeleder a. Flyter som utsendt b. Andre flyter som medvirkningsgruppen ønsker å belyse 4. Oppsummering (punkter til arbeidslogg) 5. Veien videre 6. Eventuelt WFL-41360: Møte 02 pulje 1 - G Nyfødtintensiv - NRH	
002 <input type="checkbox"/>	Deltagere Se vedlagt fil for deltagere i møtet. Deltagere møte 2 - Nyfødtintensiv - NRH.pdf	
003 <input type="checkbox"/>	Hensikten med møtet/ Siden sist HSØ-PO ga en kort status siden siste møte i medvirkningsgruppen: Asfyksirom er innplassert. Rom tilhørende forskning og undervisning er flyttet slik at kuvøsevask har fått bedre plass. Rommene er nå innplassert og innredning tas i medvirkningsmøte 3. Melkekjøkken. Avventer konsept fra OUS. Sermonirom. Kommer tilbake til innredning av rommet i neste møte Supplerende utstyrlager (05.01.231) er innplassert i J3.	
004 <input type="checkbox"/>	Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen på flyt Flyt av blodprodukter og prøveflyt var ikke en del av underlaget til medvirkningsmøte 2. Dette ble vist til medvirkningsgruppen i møtet. NYE OUS Medvirkning 26.09.23.pptx 27.09.2023 13:22:45 Viktig at alle behandlingsrom har brede dører. Det er ønskelig med minimum 140cm lysåpning på dører. PG verifiserer lysåpningene på behandlingsrom samt avklarer størrelsen på prosjekterte dører til følgende rom: - Intensivrom - Familierom	Marte Loen 06 nov 2023

	<p>- Isolater</p> <p>27.09.2023 13:20:21 Medvirkningsgrupper ønsker at det tilrettelegges for lekerom i Opphold (05.01.154). PG vurderer om en sone av rommet kan benyttes som lekeplass.</p> <p>27.09.2023 13:16:30 Skyvedører har ikke samme egenskaper som en vanlige dører, disse er ikke lydtette.</p> <p>27.09.2023 13:14:49 Foreldredel, lite kjøleskap. Er ivaretatt i prosjektet.</p> <p>27.09.2023 13:13:16 Hovedmottak for barn som ankommer utenfra er barnemottaket.</p> <p>27.09.2023 13:11:09 I den overordnede tilbakemeldingen fra OUS på "Beskrivelse av behov for lystgass og avsug for narkosegasser i nye sykehusbygg" ligger det ikke inne lystgass på asfyksirom. Hvis OUS ønsker at dette skal endres må dette spesifikt meldes inn.</p> <p>10.10.2023 18:12:48 MVG ønsker å ha lystgass på asfyksirommene, til tross for at det i dag finnes lite litteratur på bruk av lystgass hos nyfødte. Det ble høsten 2021 satt ned en arbeidsgruppe i OUS for å beskrive behov for lystgass og avsug for narkosegasser ved Nye Aker og Nye Rikshospitalet. Arbeidsgruppen ble satt sammen av klinikkoppnevnte representanter (AKU, MED, BAR og KVI), utstyrsrådgivere, TV, VO og Nye OUS. Følgende områder ble foreslått utstyrt med lystgass: Alle fødestuer, multifunksjonsrom og mottaksrom for fødende ved Nye Aker og Nye Rikshospitalet, alle operasjonsstuer ved Nye Rikshospitalet (primært til bruk hos barn), men ikke ved Nye Aker, arbeidsplasser for MTV ved operasjon og ved hovedverkstedet for MTA, Nye Aker og Nye Rikshospitalet, og MR og CT i akuttmottak, Nye Rikshospitalet. Det frarådes å installere røranlegg eller uttak som blir stående ubenyttet og/eller der faktisk bruk av lystgass er ukjent. Nye OUS sin anbefaling er at det etableres avsug på asfyksirommet, men ikke lystgass. Dette kan heller installeres på et senere tidspunkt dersom behovet melder seg. Eventuelt kan man vurdere å gi lystgass som smertelindring i en 50/50-løsning N2O og O2, administrert fra gassflaske og ikke fra gassuttak i vegg, slik det er planlagt i M/N-bygget. (Lilja Therese Thomassen Bø)</p> <p>27.09.2023 12:56:19 Asfyksi rommene ligger innplassert. Innredningsmessig jobbes det med innspillene fra forrige møte.</p> <p>27.09.2023 12:35:35 RUT undersøker hvilke alternativ som finnes for senger som skal inn på overnattingsrom til isolat, luftsmitte og kontaktsmitte. Sengene må være utformet hensiktsmessig i forhold til rengjøring.</p> <p>27.09.2023 12:32:51 Det ble diskutert flyt av rene og urene senger tilhørende overnatting for isolater, kontaktsmitte og luftsmitte. Rommene er i utgangspunktet på 10 kvm og innredet med 2 stasjonære enkeltsenger. Det er ikke plass i rommene til å rulle inn en standard sykehusseng. Tidligere innspill fra medvirkningsgruppen har gått ut på å skape gode rom for pasienter som skal være lenge i rommene.</p>	<p>Marte Loen 06 nov 2023</p> <p>Lilja Therese Thomassen Bø 10 okt 2023</p> <p>Thomas Pryssing 06 nov 2023</p>
--	--	--

	<p>Det er viktig at smittevern og funksjonskrav ivaretas når senger skal anskaffes. Gruppen ønsker at det benyttes sykehussenger (eller tilsvarende). Disse må kunne vaskes i sengeautomaten. PO/PG jobber videre med en løsning.</p> <p>27.09.2023 12:12:44 Flyt av pumpeutstyr fra barsel og nyfødtintensiv. Uklart konsept og må avklares i OUS.</p> <p>29.09.2023 15:07:14 Dette avklares internt i OUS og det vil bli avholdt særmøte mellom nyfødt- og føde-/barsel på dette. (Lilja Therese Thomassen Bø)</p> <p>27.09.2023 12:12:12 Gruppen påpeker at det er lange avstander og at det ideelt sett ville være tjent med 2 melkekjøkken på planet. Barsel har ikke eget melkekjøkken. Medvirkningsgruppen mener at melkekjøkkenet er for lite ut fra dagens konsept. Skal dekke 42 senger. HSØ-PO avventer konsept fra OUS på melkekjøkken.</p> <p>27.09.2023 12:10:55 Ingen innspill gitt i møtet på at rommene ligger ugunstig til.</p> <p>27.09.2023 12:09:59 Medvirkningsgruppen er fornøyd med størrelsene på korridorene. Medvirkningsgruppen ønsket at flere rom kan utvides på bekostning av korridor grunnet økt fleksibilitet og bedre layout i rommene.</p> <p>27.09.2023 12:07:47 Gruppe 2 rom innplassert og tilhørende elektroinstallasjoner er plassert tilknyttet rommene mot korridor.</p> <p>27.09.2023 12:05:29 Samtalerom (05.01.155) er plassert som ønsket i nærheten av mottak. I møtet ble det diskutert andre funksjoner enn samtaler i rommet. Medvirkningsgruppen avklarer om rommet bør ha en annen funksjon enn samtaler.</p> <p>10.10.2023 17:00:33 MVG ønsker å gjøre om samtalerommet til et poliklinisk rom, i tillegg til å beholde det som et samtalerom . OUS har tidligere bestemt at innlagte og polikliniske pasienter bør håndteres adskilt, da ved å ta inn polikliniske pasienter i et sengeområde, eksponeres et unødvendig stort antall pasienter for smitte. Poliklinikkområdet i 1. etg. i J-bygget er enda ikke fagfordelt, så her vil det være mulig å legge inn ønske om å få poliklinisk areal når den avgjørelsen tas. Nye OUS mener derfor at samtalerommet bør opprettholdes som et samtalerom, av smittevernhensyn, som beskrevet i smittevernrapporten. Samtalerommet må egne seg for å ha vanskelige samtaler, og det må ha et bord og 4-5 stoler. (Lilja Therese Thomassen Bø)</p> <p>27.09.2023 12:01:26 For å redusere trafikk utenfor rom for overnatting for personalet kan dørene i korridor evt. reguleres med adgangskontroll.</p> <p>27.09.2023 08:59:55 Fasilitator sjekker historikk rundt prosjekterte løsninger for overnatting, personale og tilgang på dusj og WC.</p> <p>27.09.2023 08:56:32 Presentasjonen vist av OUS i medvirkningsmøte lastes opp i arbeidsloggen.</p>	<p>Lilja Therese Thomassen Bø 10 okt 2023</p> <p>Lilja Therese Thomassen Bø 10 okt 2023</p> <p>Thomas Pryssing 06 nov 2023</p> <p>Lilja Therese Thomassen Bø 10 okt 2023</p>
--	---	--

	<p>27.09.2023 11:08:57 Gruppeleder sin presentasjon er lastet opp. Noen av tegningene var feil da de var kopiert fra gamle tegninger. MVG er klar over dette. (Lilja Therese Thomassen Bø)</p> <p>27.09.2023 08:54:25 Medvirkningsgruppen gir eventuelle innspill flyt av blodprodukter og prøver innen sitt funksjonsområde.</p> <p>10.10.2023 16:15:47 MVG kommer med innspill på disse flytene før eller i møte 3. (Lilja Therese Thomassen Bø)</p> <p>17.09.2023 13:10:54 Det ble informert om at det jobbes med en løsning med avfallssug i J4. Med denne informasjonen synes medvirkningsgruppen at flytene ser bra ut.</p> <p>17.09.2023 13:10:25 Medvirkningsgruppen meldte tilbake at denne flyten ser bra ut.</p> <p>17.09.2023 13:09:45 Bemerkninger fra MVG til Rent-Utstyr-Væske-flyt</p> <p>17.09.2023 13:09:03 Det er 2 tøyneisjer pr lamell i planet. Det ble stilt spørsmål om tøyneisjene var store nok. Medvirkningsgruppen melder tilbake hvis de vil omfordele funksjonsareal til tøyneisjer.</p> <p>10.10.2023 17:41:29 MVG ønsker ikke å omfordele areal fra andre funksjoner til flere tøyneisjer. MVG er derimot bekymret for om tøyneisjerbeholdningen vil øke, om det er slik at foreldre som bor i avdelingen i uker/måneder skal kunne skifte sengetøy på sengene sine. Det vil i så fall være behov for et betydelig større lager for oppbevaring av sengetøy til voksne. (Lilja Therese Thomassen Bø)</p> <p>17.09.2023 13:08:32 Medvirkningsgruppen meldte tilbake at denne flyten ser bra ut.</p> <p>17.09.2023 13:08:09 Avventer konseptavklaring fra OUS.</p> <p>17.09.2023 13:07:15 Medvirkningsgruppen meldte tilbake at denne flyten ser bra ut. Fagfordeling er ikke gjort på operasjonsstuer.</p> <p>17.09.2023 13:06:50 Medvirkningsgruppen meldte tilbake at denne flyten ser bra ut.</p>	<p>OKT 2023</p> <p>Lilja Therese Thomassen Bø 10 okt 2023</p> <p>Lilja Therese Thomassen Bø 10 okt 2023</p>
005	<p>Oppsummering <input type="checkbox"/> Se aksjonspunkter ovenfor.</p>	
006	<p>Veien videre <input type="checkbox"/> Møte 3 i medvirkningsgruppen er d. 28.11.23</p>	
007	<p>Eventuelt <input type="checkbox"/></p>	

008

Tilbakemelding fra OUS



ARH/0000 - Byggherre Felles

Møte 02 pulje 1 - G Nyfødtintensiv - NRH

Møte 02 pulje 1 - G Nyfødtintensiv - NRH

Sak ID:

41360

Alvorlighetsgrad

4 - Medium

Opprettet/rapportert av:

Ralf Kristensen

Opprettet

29.08.2023 14:58:50

NRH Logistikk medvirkning 2023 (5).pdf
NFI_Agenda medvirkningsmøte 02 pulje 1 20230912.pdf

Steg 1 - Underlag og godkjenning

Completed by Thomas Pryssing, 2023-09-12 06:06

Underlag til Møte 2 for medvirkningsgruppe G, Nyfødtintensiv, Nye Rikshospitalet

Ralf Kristensen 2023-08-29 12:59

PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

Completed By: Marte Loen 2023-09-11 21:59

Completed Comment: PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

Marte Loen - 2023-09-11 21:56

Ralf Kristensen - 2023-08-29 12:59

PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

F2 G - Nyfødtintensiv.pdf

Steg 2 - Nye OUS kvitterer mottak

Completed by Elise Emilsen Bakke, 2023-09-12 07:27

Mottatt og distribuert til deltakere fra OUS.

Steg 3 - Arbeidslogg

Delt med

9001 - Rådgiver utstyr
8201 - Prosjektering NSA
8202 - Prosjektering NRH
0201 - Oslo universitetssykehus HF
0000 - Byggherre Felles

Abonnenter:

Ole Eskil Simonsen
Ralf Kristensen
Trine Braaten
Elise Emilsen Bakke
Martin Lieungh
Marte Loen
Julia Gaczek
Thomas Pryssing
Lilja Therese Thomassen Bø